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PROTOKÓŁ Nr LXXI 

z sesji Rady Powiatu Otwockiego 

odbytej w dniu 22 lutego 2024 r. 

w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury w Otwocku  

przy ul. Poniatowskiego 10 

 

 

Na podstawie art. 14 ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym oraz  § 12 ust. 4  

Statutu Powiatu Otwockiego Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach o godzinie 16.00 otworzyła 

obrady LXXI sesji Rady Powiatu Otwockiego. Powitała przybyłych gości, panie i panów radnych 

oraz pracowników Starostwa. 

Poinformowała, że zgodnie z listą obecności w sesji bierze udział 20 radnych,  

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby, stanowi quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXX z sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego 

na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  

3) w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym, przypadających 

Powiatowi Otwockiemu lub jednostkom organizacyjnym Powiatu Otwockiego, których 

kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł ; 

4) w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Otwockiego; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego, położonej w Otwocku przy 

ul. Żeromskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 3/9 z obr. 0244-

Otwock o pow. 0,0235 ha. 

6) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Otwocki na  

rok 2024, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli  
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oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

5. Informacja Zarządu Powiatu Otwockiego na temat wyników kontroli i czynności  Zarządu 

w obszarze postępowania z należnościami przeterminowanymi Powiatu. 

6. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej z „Kontroli procesów odzyskiwania, regulacji i 

spisywania należności przeterminowanych w latach 2021 - do dnia kontroli.”  

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady. 

9. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

    

Ad. 2 

 Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad.  

 Radny Krzysztof Olszewski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił prośbę 

o wprowadzenie dwóch projektów uchwał do porządku obrad. 

1) projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi; 

2) projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym stosunku 

pracy. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o umieszczenie w porządku obrad 

dwóch projektów uchwał:  

Ad.1) Rada Powiatu Otwockiego w obecności  20 radnych - 14 głosami ,,za’’, 2 głosami 

„przeciw”, 4 głosami „wstrzymującymi się” wyraziła zgodę o zmianę porządku obrad - 

dodanie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi.  

 

Ad.2) Rada Powiatu Otwockiego w obecności  20 radnych - 14 głosami ,,za’’, 3 głosami 

„przeciw”, 3 głosami „wstrzymującymi się” wyraziła zgodę o zmianę porządku obrad – 

dodanie projektu uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym 

stosunku pracy. 

 

Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXX z sesji.  
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4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok,  

z późn.zm.;  

2) w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 Rady Powiatu Otwockiego z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Otwockiego na lata 2024 – 2038, z późn.zm.;  

3) w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających 

Powiatowi Otwockiemu lub jednostkom organizacyjnym Powiatu Otwockiego, 

których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł ; 

4) w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Otwockiego; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego, położonej w Otwocku 

przy ul. Żeromskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 3/9 z obr. 

0244-Otwock o pow. 0,0235 ha. 

6) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Otwocki na rok 

2024, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

7) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi sprawie. 

8) w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy.  

5. Informacja Zarządu Powiatu Otwockiego na temat wyników kontroli i czynności  Zarządu 

w obszarze postępowania z należnościami przeterminowanymi Powiatu. 

6. Protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej z „Kontroli procesów odzyskiwania, regulacji i 

spisywania należności przeterminowanych w latach 2021 - do dnia kontroli.”  

7. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji 

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie nowy porządek obrad. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności  20 radnych - 18 głosami ,,za’’, 1 głosem 

„przeciw”, 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęła zmianę porządku obrad.  

 



 

 

4 

 

     Do sesji dołączył radny Marcin Olpiński – obecnych 21 radnych 

Ad. 3 

Protokół Nr LXX Rady Powiatu Otwockiego został jednogłośnie przyjęty 21 głosami „za” 

   

Ad.4 

1) Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

      Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak powiedział, że uchwała była szczegółowo 

omawiana na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Zarząd zaproponował autopoprawkę do uchwały 

w związku z otrzymaną darowizną od Fundacji Orlen S.A. na realizację projektu „Aktywizacja 

mieszkańców DPS „Wrzos” oraz sprostowanie omyłki pisarskiej.  

      Skarbnik Wiesław Miłkowski omówił szczegółowo autopoprawkę do projektu zmian w 

uchwale. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

      Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały -ppkt 1) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności  21 radnych – jednogłośnie 21 głosami ,,za’’,  podjęła 

uchwałę z autopoprawką Nr 443/LXXI/24 w sprawie zmian w uchwale Nr 435/LXIX/23 z 

dnia 20 grudnia 2023 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2024 rok, z późn. zm., 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

 Starosta Otwocki powiedział, że uchwała i autopoprawka była omawiana na Komisji 

Budżetowej.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 2) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 21 radnych –  jednogłośnie 21 głosami „za”, podjęła 

uchwałę z autopoprawką Nr 444/LXXI/24 w sprawie zmian w uchwale Nr 436/LXIX/23 z 
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dnia 20 grudnia 2023 r. – w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego 

na lata 2024 – 2038, z póź. zm., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu 

  Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak omówił projekt uchwały. Odniósł się do 

wprowadzenia zmian w zapisie brzmienia na  wniosek  Komisji Budżetowej. Nie ma możliwości 

prawnych na zmianę zapisu w § 1 projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności o 

charakterze cywilnoprawnym.  

  Skarbnik Wiesław Miłkowski potwierdził, że nie ma możliwości prawnych na zmianę 

zapisu „do” kwoty 100,00 zł w niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym zgodnie 

z art. 59a ustawy o Finansach Publicznych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 3) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 21 radnych –  jednogłośnie 21 głosami „za”, 

 podjęła uchwałę Nr 445/LXXI/24 – w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 

cywilnoprawnym, przypadających Powiatowi Otwockiemu lub jednostkom organizacyjnym 

Powiatu Otwockiego, których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 100 zł. 

 

4) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak zawnioskował o powołanie Pana Wiesława 

Miłkowskiego do pełnienia funkcji Skarbnika Powiatu Otwockiego. 

Radny Zbigniew Szczepaniak zapytał w kwestii formalnej czy funkcja Skarbnika Powiatu 

Otwockiego będzie powołana na czas nieokreślony. 

Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach odpowiedziała, że jest to powołanie na czas 

nieokreślony. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały – ppkt 4) z pkt 4 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 21 radnych – jednogłośnie 21 głosami „za”,  

podjęła uchwałę  Nr 446/LXXI/24 – w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Otwockiego. 

 

5) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 
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Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak powiedział, że uchwała była omawiana na 

Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska oraz na Komisji Budżetowej. Poprosił o zadawanie 

pytań. Pytań nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska. 

Przewodniczący Komisji radny Paweł Ajdacki przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

Przewodniczący Komisji radny Robert Kosiński przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 5) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 21 radnych – jednogłośnie 21 głosami „za”, 

 podjęła uchwałę Nr 447/LXXI/24 – w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Otwockiego, położonej 

w Otwocku przy ul. Żeromskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 3/9 z obr. 

0244-Otwock o pow. 0,0235 ha. 

 

6) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Kindze Błaszczyk 

Radna Kinga Błaszczyk powiedziała, że karta nauczyciela zobowiązuje do zaplanowania w 

budżecie na szkolenia i kształcenia nauczycieli 0,8% planowanych rocznych środków na 

wynagrodzenia osobowe. Poprosiła o  zadawanie pytań. Pytań nie zgłaszano.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do omawianego projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji radny Jarosław Kopaczewski przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 6) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 21 radnych – 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr 448/LXXI/24 – w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Otwocki na 

rok 2024, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i 

specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. 
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 Do sesji dołączył radny Dariusz Kołodziejczyk – obecnych 22 radnych 

 

7) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Krzysztofowi Olszewskiemu. 

Radny Krzysztof Olszewski powiedział, że do Rady Powiatu wpłynęła skarga dotycząca 

braku udzielenia odpowiedzi na pismo przez Starostę Otwockiego. Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji po zapoznaniu się z otrzymaną skargą, na posiedzeniu przygotowała i wystosowała 

zapytania w celu doprecyzowania przez skarżącą, co jest intencją jej korespondencji. Skarżąca nie 

odpowiedziała na wezwanie odebrane w dniu 6 lutego 2024 r. 

 Radna Bogumiła Więckowska stwierdziła, że firma LEKARO zwróciła się do Starosty 

Otwockiego z pismem o zajęcie stanowiska odnośnie wystosowanych wcześniej pism dotyczących 

niezgodnego z prawem działania Starosty. Zadała pytanie odnośnie terminu wydania prawidłowej 

decyzji przez Starostę Otwockiego. 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że decyzja była wydana w roku 

2015 i brak jest podstaw do wszczęcia postępowania, gdyż nie jest to w kompetencji Starosty.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 7) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 22 radnych – 14 głosami „za”, 4 głosami „przeciw”, 

przy 4 głosach „wstrzymujących”, podjęła uchwałę Nr 449/LXXI/24 – w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania skargi. 

 

8) Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Krzysztofowi Olszewskiemu. 

Radny Krzysztof Olszewski powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

przygotowała projekt uchwały, w którym wnosi o niewyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku 

pracy zawartego pomiędzy radnym Piotrem Mateuszem Kudlickim a Agencją Mienia 

Wojskowego. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie omawiany projekt uchwały - ppkt 8) z pkt 4. 

Rada Powiatu Otwockiego w obecności 22 radnych – 15 głosami „za”, 5 głosami „przeciw”, 

przy 1 głosie „wstrzymującym”, podjęła uchwałę Nr 450/LXXI/24 – w sprawie odmowy 

wyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy. 

Radny Piotr Kudlicki powiedział, że nie brał udziału w głosowaniu, gdyż sprawa dotyczy 

jego interesu prawnego. 
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Ad.5  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak poinformował, że Zarząd Powiatu wydał 

zarządzenie w sprawie windykacji należności. Z uwagi na szczegółowe zapisy w sprawie 

windykacji, zalecenia Komisji Rewizyjnej zostały wykonane. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnikowi.  

Skarbnik Wiesław Miłkowski dodał, że w zakresie zaleceń pokontrolnych, Komisja 

Rewizyjna zaleciła sporządzenie projektu zmiany Uchwały nr 304/XLIX/10 Rady Powiatu 

w Otwocku z dnia 9 listopada 2010 r.  Zarząd Powiatu opracował projekt uchwały 

zmieniający niniejszą uchwałę Rady Powiatu i przedłożył zgodnie z procedurą do 

parafowania przez kancelarię prawną, która po dokonaniu analizy prawnej stwierdziła, że 

nie ma potrzeby dokonywania zmian w przedmiotowej uchwale. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Zbigniewowi Szczepaniakowi. 

Radny Zbigniew Szczepaniak odniósł się do wypowiedzi Starosty odnośnie 

wydanego przez Zarząd Powiatu zarządzenia w sprawie windykacji – stwierdził, że należy 

dokonywać windykacji bez konieczności wydawania zarządzenia. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mateuszowi Kudlickiemu. 

Radny Mateusz Kudlicki stwierdził, że wydane przez Zarząd  zarządzenie w sprawie 

windykacji to nic innego jak ustalenie procedury czynności windykacyjnych. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że windykację należności 

należy przeprowadzać i to nie ulega wątpliwości. Natomiast chodzi o usprawnienie procesu 

windykacji. 

Skarbnik Wiesław Miłkowski dodał, że Zarząd Powiatu wydał zarządzenie w 

sprawie windykacji należności nie mając takiego obowiązku, ale dzięki temu pracownik, 

który przeprowadza windykację będzie posiadał wiedzę. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mateuszowi Kudlickiemu. 

Radny Mateusz Kudlicki skomentował, że jest to akt ze strony Zarządu, który idzie 

w kierunku oczekiwanym. To oznacza zdaniem radnego, że pracownik podejmując pracę 

dostanie narzędzie pracy. Zarządzenie windykacji należności jest dokumentem, z którym 

chętnie się zapozna na posiedzeniu Komisji i postrzega to jako realizację zaleceń Komisji 

Rewizyjnej. 
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Ad.6 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mateuszowi Kudlickiemu. 

 Radny Mateusz Kudlicki omówił protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Otwockiego z „Kontroli procesów odzyskiwania, regulacji i spisywania należności 

przeterminowanych w latach 2021 – do dnia kontroli”. 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Otwockiemu. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odniósł się do przedstawionego protokołu. 

Skierował uznanie do członków Komisji Rewizyjnej za profesjonalne zaangażowanie się w 

kontrolę należności i windykacji. Wyraził też wdzięczność za efekty pracy Komisji, za ostateczny 

protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej – mimo wniesionych zastrzeżeń Zarząd akceptuje i 

przyjmuje do realizacji. 

 

Ad.7 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Jolancie Koczorowskiej. 

Radna Jolanta Koczorowska w nawiązaniu do pkt 21 i dot. korespondencji przesłanej przez 

Stowarzyszenie Metropolia Warszawa zapytała, czy jest to korespondencja, która wpłynęła przed 

podjęciem uchwały, w sprawie zaopiniowania „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla 

metropolii warszawskiej 2023+”. Radna odniosła się również do pkt 23 i pkt 24 zadając pytanie, 

czy jest konieczność zakupu dla Nadleśnictwa Celestynów i Nadleśnictwa Mińsk sprzętu do 

cechowania drewna. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta Paweł Zawada odpowiedział, że  jest konieczność, zgodnie z porozumieniem, 

które zostało zawarte z Nadleśnictwem Celestynów. 

Radna Jolanta Koczorowska wyraziła zdziwienie, że wydawane są środki finansowe dla 

dobrze prosperującej firmy. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mateuszowi Kudlickiemu. 

Radny Mateusz Kudlicki stwierdził, że to powiat prowadzi gospodarkę leśną  na tych 

gruntach, i jest prowadzącym gospodarkę leśną, ale na mocy porozumienia robią to Lasy 

Państwowe. Grunty te z mocy ustawy nie należą do skarbu państwa. 

Wicestarosta Paweł Zawada  - potwierdza. 

Radna Jolanta Koczorowska zapytała, czy prowadzona gospodarka leśna ma za zadanie  

wyczyszczenie lasu czy pozyskiwanie drewna. 

Wicestarosta Paweł Zawada odpowiedział, że pozyskiwanie drewna to jedno, ale chodzi 

przede wszystkim o dbanie o las jak i zapewnienie kontroli nad gospodarką leśną. 
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Radny Mateusz Kudlicki odpowiedział, że gospodarka leśna polega na  sadzeniu sadzonek, 

przygotowaniu gruntu, pielęgnacji wzrastającej uprawy i zbieraniu plonów, czyli pozyskiwanie 

drewna. 

Radna Jolanta Koczorowska zapytała, czy w tym przypadku Lasy Państwowe zalesiają  

grunty powiatu a następnie pozyskują drewno i je sprzedają. 

Wicestarosta Paweł Zawada odpowiedział, cytując ustawę o samorządzie powiatowym oraz 

ustawę o lasach państwowych, starosta powierza a nadleśniczy przyjmuje do prowadzenia spraw  

z zakresu nadzoru nad gospodarka leśną w lasach nie stanowiących własności skarbu państwa, 

położonych w obrębie działania stron. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zwracając się do Wicestarosty poprosił o odczytanie zakresu  

jakim zajmują się i co robią Lasy Państwowe. 

Radna Jolanta Koczorowska odniosła się do pkt 30 dotyczącego  złożenia wniosku o środki 

zewnętrzne z „Programu wyrównania różnic między regionami III” w roku 2024. Zapytała, czy 

wniosek został złożony i jest rozpatrzony. 

Sekretarz Andrzej Solecki odpowiedział, ze wniosek został złożony do Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, a ten z końcem lutego 2024 r. przekaże do rozpatrzenia do 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Radna Jolanta Koczorowska odnosząc się do pkt 33, zapytała co oznacza, że wyrażono 

pozytywną opinię dla inwestycji „rozbudowa drogi powiatowej 2710W – ul. Mostów w Woli 

Duckiej i Woli Karczewskiej oraz Łąkowej w Lipowie”, czy to jest droga powiatowa. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że jest to koncepcja, która 

otrzymuje opinię, czasami z uwagami do Zarządu Dróg Powiatowych bądź Inżyniera ruchu. 

Radny Mirosław Pszonka w odniesieniu do pkt 40 w sprawie prac konserwatorskich i 

restauratorskich kościoła pw. Św. Wita Męczennika w Karczewie – poprosił o udzielenie 

szczegółowej informacji. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że prace które wykonuje parafia  

są wykonywane między innymi ze środków Ministerstwa Kultury. Natomiast, jeżeli chodzi o 

wniosek  w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, została dokonana zmiana zakresu 

z uwagi na niewystarczającą kwotę na zaplanowane prace. Proboszcz parafii w Karczewie wystąpił 

z wnioskiem o zmianę zakresu i przeznaczenie kwoty 1 mln. zł na remont dachu. 

Sekretarz Andrzej Solecki dopowiedział, że zakres inwestycji nie został ani zmniejszony 

ani też zwiększony, po prostu został zmieniony zakres remontu elewacji na remont dachu. 

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt 8 w sprawie ogłoszonego konkursu na 

stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Anielin”, zadał pytanie: na jakim etapie jest 
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sprawa konkursu, czy został już rozstrzygnięty, jak wygląda sytuacja jeżeli chodzi o kandydatów 

na stanowisko i czy ogólnie jest zainteresowanie. 

Radna Kinga Błaszczyk odpowiedziała, że wpłynęła tylko jedna oferta i będzie ona jak 

najszybciej procedowana. 

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt 9 w sprawie ogłoszenia otwartych 

konkursów ofert na realizację zadań publicznych w roku 2024, zapytał  jak przedstawia się 

sytuacja, ile wpłynęło ofert i czy jest zainteresowanie konkursami oraz przewidywany termin 

rozstrzygnięcia. 

Radna Kinga Błaszczyk odpowiedziała, że rozstrzygnięcia wniosków zazwyczaj następują 

pod koniec marca. Zainteresowanie konkursami, ilością wniosków oraz rozstrzygnięciem radna  

poinformuje po zakończeniu procedowania. 

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt. 15 w sprawie prac konserwatorskich i 

restauratorskich elewacji budynku Liceum Ogólnokształcącego im. K. I. Gałczyńskiego w 

Otwocku, zapytał Starostę Otwockiego, jaki jest zakres prac remontowych i kwota zamykająca 

projekt. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że prace konserwatorskie i 

restauratorskie dokonywane są w ramach Polskiego Ładu i dedykowana kwota to 1 mln. zł. 

Wykonana będzie elewacja zachodnia budynku Liceum Ogólnokształcącego od strony parkingu, 

naprawa barierek i obróbek blacharskich na parapetach i balkonikach. Termin zakończenia prac to 

listopad 2024 r.   

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt 17 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o dofinansowanie w ramach rezerwy subwencji ogólnej na zadanie „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 2762W ul. Kraszewskiego w Otwocku”, zapytał o możliwość uzyskania zgody, 

środków, i kwoty dofinansowania. 

Starosta Otwocki odpowiedział, że wniosek jeszcze nie jest rozpatrzony. Jeżeli chodzi o 

zakres obejmujący prace, będzie to wymiana nawierzchni na ul. Kraszewskiego  w Otwocku. 

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt 19 w sprawie projektu odpowiedzi na pismo 

firmy P.P.H.U  LEKARO, poprosił Starostę o odpowiedź. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że obecny Zarząd nie działa na 

szkodę Spółki. 

Radny Jacek Czarnowski w odniesieniu do pkt 34, dokonania analizy przez Zarząd Dróg 

Powiatowych i Inspektora ds. Inżynierii ruchu w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na  

ul. Kraszewskiego, Brzozowej i Świderskiej w Otwocku, zapytał o wyniki tej analizy. 
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Starosta Otwocki odpowiedział, że nie ma jeszcze dokonanej analizy. Ostateczne decyzje o 

lokalizacji przejścia dla pieszych, będą podjęte po wizji lokalnej z mieszkańcami. 

Radny Jacek Czarnowski zapytał czy po realizacji przejścia dla pieszych, będzie ono 

oświetlone i w jaki sposób. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że w pierwszej kolejności 

powstanie przejście dla pieszych, pilna potrzeba mieszkańców.  

Radny Zbigniew Szczepaniak w odniesieniu do pkt 37, zadał pytanie, czy policja zajmuje 

się holowaniem porzuconych aut. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk zacytował   art. 50a ustawy Prawo o ruchu drogowym. Zapis 

ten mówi, że auto którego stan wskazuje, że jest pozostawione i nieużywane to wówczas 

obowiązek jego usunięcia ma policja, miasto i zarządca drogi. Wskazał też, że Zarząd Powiatu 

wystąpił do Komendanta Powiatowego Policji o podjęcie działań w celu usuwania wraków 

samochodowych, do czego zobowiązuje Policję w/w ustawa. 

Radny Zbigniew Szczepaniak stwierdził, że Zarząd Powiatu pracuje nad tym, aby policja 

jak i miasto miały takie same zadania, że zarządca drogi  może zwrócić się i do policji i do miasta. 

Podziękował za efektywne działania Zarządu Powiatu. 

Radny Zbigniew Szczepaniak odniósł się do pkt 43, zapytał co oznacza zapis, że 

zdecydowano o wypłaceniu diet radnych Rady Powiatu Otwockiego według obowiązującej 

uchwały Rady. 

Starosta Otwocki Krzysztof Szczegielniak odpowiedział, że uchwała o dietach dla radnych 

Rady Powiatu Otwockiego została uchylona.  W związku z tym została podjęta decyzja o 

wypłacaniu diet radnym według obowiązującej uchwały Rady. Jednocześnie kontynuowane są 

prace nad opracowaniem nowego projektu uchwały w sprawie wysokości diet, zasad jej 

przyznawania i wypłaty. 

 

Ad.8 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że: 

• w VI kadencji zgodnie z zaplanowanym harmonogramem mamy jeszcze dwie sesje: 

-  termin  planowanej sesji  Rady Powiatu Otwockiego, to 21 marca 2024r.; 

• na sesji 21 marca 2024 r. planowane jest zrobienie zdjęcia grupowego – prośba o przybycie 

wszystkich radnych; 

• na koniec obecnej kadencji będzie wykonane tablo, wobec powyższego wszyscy radni 

proszeni są o przesłanie aktualnego zdjęcia; 

• ostatnia sesja Rady Powiatu Otwockiego odbędzie się  25 kwietnia 2024 r.; 
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• przypomnienie radnym o obowiązku składania oświadczenia majątkowego do 29 lutego 

2024 r. za okres od 1 stycznia 2024 r. do 29 lutego 2024 r. 

• w dniu 23 marca 2024 r.  o godz. 17:00 odbędzie się koncert charytatywny – Nauczyciele 

Dzieciom organizowany przez SOSW „Majowa”. Zapraszamy chętnych Radnych Powiatu 

do udziału w wystąpieniach w trakcie koncertu. 

 

 

 

Ad.9 

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Pszonce. 

Radny Mirosław Pszonka poprosił o szczegółowe informacje odnośnie kwoty 

odszkodowania wypłaconego byłej prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Otwocku.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta Paweł Zawada odpowiedział, że kwota wypłaconego odszkodowania to 

60 000 zł. 

 

Ad.10 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17:42 Przewodnicząca Rady Grażyna 

Kilbach zamknęła obrady LXXI sesji Rady Powiatu Otwockiego. 

 

          Przewodniczyła: 

 

                     Grażyna Kilbach 

Sporządziła: 

 

Ewa Tyszko 
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